
 

 

 

Številka: 90000-12/2023-38 

Datum:   22. 9. 2023  

 

k dnevnemu redu      

Mestni svet  

Mestna občina Ljubljana  

Mestni trg 1  

1000 Ljubljana     

 

 

Zadeva: Predlog za umik 19. točke s predlaganega dnevnega reda 7. seje Mestnega sveta MOL   

 

 

Na podlagi 94. člena Poslovnika Mestnega sveta MOL vlagam predlog za umik 19. točke predlaganega 

dnevnega reda 7. seje Mestnega sveta MOL z naslovom: Predlog za ustanovitev neodvisne Komisije za 

ugotovitev poškodb na kanalu C0 po poplavah 4. in 5. 8. 2023 s predlogom za hitri postopek.   

 

Obrazložitev: 

Predlagatelj 19. točke dnevnega reda predlaga ustanovitev neodvisne komisije za ugotovitev poškodb na 

kanalu C0, katere članice in člani naj bi bili vanjo imenovani na predlog političnih strank in liste, 

zastopane v mestnem svetu. Že v osnovi velja ugotoviti, da gre za politični oksimoron, saj komisija, katere 

članice in člane določajo politične stranke, ne more biti drugačna kot zgolj politična. Nikakor pa ne 

neodvisna. Čeprav se torej predlagatelj nominalno zavzema za neodvisen strokoven nadzor nad izvedbo 

projekta, s predlogom za ustanovitev politične komisije dela prav nasprotno! Namesto, da bi nadzor 

prepustil stroki, skuša nadzor politizirati.  

 

Če bi bila njegova namera prepustiti nadzor nad izvedbo projekta stroki res iskrena, bi nadzor prepustil 

izbranemu nadzorniku Družbi za razvoj infrastrukture, d. o. o. Ob tem velja spomniti, da je David 

Polutnik, direktor javnega podjetja JP Voka Snaga, na tiskovni konferenci 8. avgusta za medije že 

pojasnil, da kanal C0 v poplavah ni bil poškodovan, prav tako ne kanalizacija in vodovodni sistem (več). 

Stroka bo nadalje svoje delo opravila tudi ob pridobivanju uporabnega dovoljenja. Prav tako velja 

omeniti, da je bil zaradi velike politične odmevnosti projekta le ta že večkrat revidiran, opravljeni pa so 

bili tudi številni inšpekcijski nadzori gradnje povezovalnega kanala C0. Zato je neodvisnih nadzorov, ki 

so ob gradnji kanala C0 že bili opravljeni ali pa še bodo, mnogo več kot to velja ob ostalih investicijskih 

projektih lokalnih skupnosti ali države. Dodajanje nove, politično imenovane komisije, problematike 

izgradnje kanala C0 zato ne bi prav nič bolj osvetlilo. Nasprotno; politično bi jo še bolj zameglilo. 

 

Hkrati pa velja spomniti še, da je politično preiskovalno komisijo na pobudo SDS že imenoval Državni 

zbor Republike Slovenije. Mestna občina Ljubljana in JP Voka Snaga pa bosta sodelovala pri njenem 

delu, ko bosta vabljena.  

 

Lep pozdrav, 

  

 

                                                                                    
Aleš Čerin 

         vodja 

https://www.ostro.si/si/razkrinkavanje/objave/poplave-niso-poskodovale-kanala-c0

